
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 28. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 736

Hvornår forventer ministeren, at sagsbehandlingstiderne i Miljøstyrelsen kom-

mer på normalt niveau, og finder ministeren det rimeligt, at der ophobes affald

på havnene, fordi sagsbehandlingstiderne er steget voldsomt? Der henvises

til artiklen ”Affald hober sig op på havne” fra Transportmagasinet den 25. maj

2018.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Adelsteen (DF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 4. juni 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pia.Adelsteen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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